

Biblical Reflection 15:
(In Burmese)

ဖိစီးမှုဒဏ်၊ စိတ်ပျက်မှုဒဏ်ခံနေရသော ကျွန်ုပ်၏လုပ်ဖော်ဆောင်ဖက်၊ မိတ်ဆွေနှင့် ကျောင်းသူ/သား
များအတွက်

သမ္မာကျမ်းစာအတွေးအမြင်- ၁၅

ကျွန်ုပ်တို့ဘာကြောင့် ဆက်လက်ရှင်သန်လျှောက်လှမ်းရမည်နည်း

မြန်မာပြည်တွင် လူထောင်ပေါင်းများစွာက ထောင်ထဲတွင်ပိတ်လှောင်ခံနေရပြီး၊ လူသန်းပေါင်းများစွာမှာမူ
မထိန်းချုပ်နိုင်သော အခြေအနေဆိုးအောက်တွင် ပိတ်လှောင်နေလျက်ရှိသည်။

ဤသို့စိတ်ပျက်အားလျော့မှုသည် ခြုံစောင်တစ်ထည်ကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့အပေါ်လွှမ်းခြုံထားပြီး

ရုန်းမထွက်နိုင်အောင်ပိတ်လှောင်မွန်းကြပ်စေသည်။ မြန်မာပြည်ရှိကျောင်းသားတစ်ယောက်က

"ကျွန်တော့်အိပ်မက်အားလုံးပြိုကျဖျက်ဆီးခံလိုက်ရသလိုပါဘဲ.. မျှော်လင့်ချက်သိပ်မရှိတော့ဘူး"

ဟုပြောပြပါသည်။ ဤသို့ဖိစီးနှိပ်စက်သော အခြေအနေအောက်တွင် ရှင်သန်ရင်း "ဘဝက

ဆက်လက်အသက်ရှင်ဖို့ထိုက်တန်ပါရဲ့လား" ဟုတစ်ချို့တွေးကောင်းတွေးနေကြမည်ဖြစ်သည်။

တမန်တော်ကြီးရှင်ပေါလု ကိုယ်တိုင် ဤသို့သောမေးခွန်းမျိုးနှင့်ရုန်းကန်ခဲ့ရသည်ကို ခရစ်ယာန်တို့သိပါက

အံ့သြကြမည်ဖြစ်သည်။ ရောမထောင်တွင် အကျဉ်းချခံရကာ၊

စေ့စေ့လိင်ဝေငှရမည့်အစီအစဉ်များပျက်သုဉ်းသွားချိန် ၌ သေလျှင်ပိုကောင်းမည်ဟု

တမန်တော်ကြီးတွေးခဲ့ပါသည်။ သေလွန်ပြီးခရစ်တော်နှင့်အတူနေရခြင်းသည် ပိုကောင်းသော်လည်း

သူ့အသက်ရှင်နေသရွေ့ ဘုရားသခင်က သူ့ကိုစေခိုင်းထားသည့်အလုပ်ရှိနေသေးကြောင်း

သူသိထားပါသည်။ ထိုအလုပ်မှာ ယေရှုခရစ်တော်အကြောင်းကို မသိသေးသောသူများထံသို့

စေ့စေ့လိင်သတင်း စကားကိုပြောကြားခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင်

ဒုက္ခဆင်းရဲခံနေရသောယုံကြည်သူခရစ်ယာန်များကို သူ့အနေဖြင့် သွန်သင်ခြင်း၊ တိုက်တွန်းခြင်း၊

ခွန်အားပေးခြင်းတို့ဖြစ်သည်။ သို့သော်ရှင်ပေါလု ဘာကိုရွေးချယ်မည်နည်း- သေခြင်းလား၊

အသက်ရှင်ခြင်းလား။

ဖိလိပို့အသင်းတော်ရှိခရစ်ယာန်များက ထောင်ကျနေသောသူ့အတွက်စိုးရိမ်ပူပန်နေသောအခါ၊

သူ့ဘာကြောင့် အသက်ဆက်ရှင်လိုကြောင်း၊ ဒုက္ခဆင်းရဲထဲမှ သူ့ဘာကိုအာရုံထားနေကြောင်း

ရှင်ပေါလုရှင်းပြခဲ့သည်။

"ညီအစ်ကိုတို့၊ ငါတွေ့ကြုံရသည့်အဖြစ်အပျက်များ(ထောင်ကျခြင်း)သည်

သတင်းကောင်းကိုကြေညာရာတွင် အကယ်ပင်အထောက်အကူပေးကြောင်းသင်တို့အားသိစေလို၏။

ငါသည်အဘယ်အခါ၌မျှ မိမိ၏တာဝန်မပျက် မကွက်ဘဲအခါခပ်သိမ်း၌၎င်း၊ အထူးသဖြင့်ယခုအခါ၌၎င်း

ရဲစွမ်းသတ္တိနှင့်ပြည့်စုံလျက် ငါသည်အသက်ရှင်သည် ဖြစ်စေ၊ သေသည်ဖြစ်စေ၊
ငါ့အစွမ်းရှိသမျှနှင့်ခရစ်တော်၏ဘုန်းအသရေတော်ထင်ရှားလာနိုင်စေရန် မျှော်လင့် တောင့်တ၏။
အသက်ရှင်ခြင်းဟူသည်မှာအဘယ်နည်း။ ငါ၏အဖို့မှာ အသက်ရှင်ခြင်းသည် ခရစ်တော်ပင်ဖြစ်၏။
သေလျှင်မူကားပို၍အကျိုးရှိ၏။ သို့ရာတွင်အကယ်၍ငါသည်ဆက်လက်အသက်ရှင်ခြင်းအားဖြင့်
ပိုမိုအကျိုးပြုနိုင် မည်ဆိုပါက အသက်ရှင်ခြင်းနှင့်သေခြင်းတို့အနက်
အဘယ်အရာကိုရွေးချယ်ရပါမည်နည်း။ ငါ့မှာစိတ်နှစ်ခွဲဖြစ်လျက်နေတော့၏။
ငါသည်ဤဘဝကိုစွန့်၍ခရစ်တော်နှင့်အတူနေလိုလှပါသည်။ သို့ပြုရလျှင် ငါ့အဖို့ပို၍အကျိုးရှိ၏။
သို့သော်သင်တို့၏အကျိုးကိုထောက်၍ ငါသည်အသက်ရှင်လျက်နေရန်ပို၍အရေးကြီး၏။
ဤသို့ယုံကြည်စိတ်ချသဖြင့် ငါသည်သင်တို့နှင့်အတူနေမည်။ သင်တို့အားတိုးတက်ကြီးပွားစေရန်နှင့်
ယုံကြည်ခြင်း၌ ဝမ်းမြောက်စေရန်ငါသည် သင်တို့နှင့်အတူနေမည်။ သို့ဖြစ်၍ငါသည်
သင်တို့နှင့်တစ်ဖန်နေခွင့်ရ သောအခါ၌ ခရစ်တော်ယေရှုနှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်သူ သင်တို့သည်
ငါ့အတွက်ကြောင့်ပို၍ပင်ဂုဏ်ယူဝါကြား နိုင်ကြလိမ့်မည်။ (ဖိလိပ္ပိ ၁:၂၂-၂၆ ခေတ်သုံးမြန်မာစကား)
အံ့ဖွယ်အတွေးအမြင်ပါတကား။ ထောင်ထဲမှာဒုက္ခခံနေရကြောင်းမပြောဘဲ သတင်းကောင်းဝေမျှရန်
အခွင့်အရေးသစ်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း ရှင်ပေါလုပြောနေခြင်းဖြစ်သည်။ သေခြင်း(အရှုံးခံခြင်း) မဟုတ်ဘဲ
သူဂရုစိုက် သောသူများအတွက်အသက်ရှင်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ရှင်ပေါလုရွေးချယ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။
သေလျှင်သာ၍အကျိုး ရှိကြောင်းသူသိထားသော်လည်း
(သေလျှင်ဘုရားရှင်ရှေးမှောက်၌ထာဝရနေရမည်ကိုအကြွင်းမဲ့ယုံထားသည်)
ခရစ်တော်၏အစေကိုခံရန်သူစဉ်းစားရွေးချယ်ကာ အသက်ဆက်ရှင်သန်လိုခဲ့သည်။
မြန်မာပြည်သူပြည်သားများတွေ့ကြုံဖြတ်သန်းနေရသောအရာများကို
တွေ့ကြည့်မိတိုင်းနှလုံးကြေကွဲရပါသည်။ တွေ့ကြုံရသည်များကိုရင်ဆိုင်အောင်မြင်ရန်
ကျွန်ုပ်ဆုတောင်းပေးနေပါသည်။ သင်တို့ကြုံတွေ့နေရသလိုမျိုး ကျွန်ုပ်မကြုံတွေ့ဖူးပါသော်လည်း-
သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်ဘုရားသည် သင်တို့ကို ခွန်အား၊ သတ္တိ၊မျှော်လင့်ခြင်း ကိုပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း
ကျွန်ုပ်အကြွင်းမဲ့ယုံကြည်ပါသည်။ အရာအားလုံး မည်မျှပင်ဆိုးရွားနေသော်လည်း
ဘုရားသခင်သင့်ကိုချစ်နေသေးကြောင်း၊ သင့်ဘဝအတွက် အကောင်းဆုံးရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုကို
ဘုရားရှင်ပြုလုပ် ပေးနေကြောင်းကို ဆက်လက်ယုံကြည်ထားပါ မိတ်ဆွေ။ ရှင်ပေါလု၏ဘဝတွင်
သူ့အစီအစဉ်၊အိပ်မက်အားလုံးကို အပြည့်အဝမလုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ဘုရားသခင်သူ့အပေါ်ထား
ရှိသော ကောင်းသောရည်ရွယ်ချက်ကိုမူ ရှင်ပေါလု လုပ်ဆောင်အောင်မြင်ခဲ့ပါသည်။ သင်သည်လည်း
ရှင်ပေါလု၏ ဥပမာအတိုင်းလိုက်လျှောက်ပါက.. သင့်ဘဝသည် အဓိပ္ပာယ်ရှိ၍
ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်ရှိနေမည်ဖြစ်ပြီး သင့်အနာ ဂတ်အတွက်လည်း မျှော်လင့်ချက်ရှိနေမည်ဖြစ်သည်။
သင်တို့အတွက် နေ့စဉ်သတိရဆုတောင်းပေးနေပါတယ်။

ခရစ်တော်၏မေတ္တာဖြင့်
Dr. Tim @ ဦးထင်ကျော်

